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Tomko: 
V materiáloch som zistil, že budeme opravovať nejaké chodníky, chcel by som dať do 
pozornosti aj opravu chodníkov na Ulici Kukučínovej a Košickej, kde najmä za križovatkou 
Kukučínova, Varichovská sa po ľavej strane chodníka, prakticky aj po ľavej, nedá chodiť. 
Takže, buď to dajme do súrnej veci, máme tu nejaké etapy, časovo tie etapy nie sú tam 
rozdelené, či sú to etapy na rok, dva, či tri, či päť, to neviem, ale skúste sa prejsť po Ulici 
Kukučínovej a košickej, chodí tam dosť veľa ľudí a pohybuje sa tam dosť veľa ľudí, takže 
môže dôjsť aj k úrazu.  
 
PhDr. Čižmár: 
Takisto aj v prípade opravy chodníkov Kukučínova, Košická, tento problém, alebo stav 
jednotlivých komunikácii, či cestných, alebo chodníkových je spracovaný príslušným 
zamestnancom pánom Ing. Bogdom. Je to trojetapovite, to znamená hlavná ulica, napájacie 
ulice a potom aj vnútorné priestory, sídliskové priestory. Pokiaľ ja mám informáciu, dobrú 
informáciu, tak aj tento priestor je súčasťou tohto zoznamu a pokiaľ na to bude vôľa aj zo 
strany poslancov, budeme môcť potom ďalej postupovať v návrhu opráv, ktoré by mali prejsť 
schválením tuná v mestskom zastupiteľstve. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
                     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


